
 
Møde onsdag den 4. december 2024 kl. 11.30-12.30  
Instituttets Samarbejdsudvalg (LSU) 
Mødelokale: 1872-547 
 

 

Til stede:  
Bo Thomsen; Claus Oxvig; Dorte Abildskov; Esben Lorentzen; Inge Danielsen; Jeanet Krogsgaard Lunde; 
Kristian Graf; Lene Pedersen; Magdalena Pyrz; Mette Hoffmann Asmussen; Rikke Mie Rahbek; Rune 
Bechmann Olsen; Stig Uggerhøj Andersen; Ulf Andersson Vang Ørom. 
 
 
Fraværende: Kasper Munch 
 
     
Punkt Referat Opfølgning 

 
1. Godkendelse af dagsordenen 

Dagsordenen blev godkendt 
 

 

2. Opfølgning iht. To-do-listen fra seneste møde 
Intet at bemærke 

 

 
 

 3. Meddelelser 
-orientering v/Claus Oxvig 
 
Personale 
 - rekrutteringer 
Der er ansat en akademisk medarbejder i MBG-sekretariatet, Pernille Frederiksen, pr. 1. 
januar 2025. Pernille skal bl.a. arbejde med ansættelser af videnskabeligt personale, on- 
og off-boarding, Life Science Hub samt høringssvar og indstillinger til priser. 
 
  Der er også blevet ansat to tenure track.  

 

 

4. Bygningsmæssige anliggender 
-     Status 
       
Det er uvist, hvornår den ekstra lagerplads i kælderen under det gamle vaskeri ved 
ambulancegangen er tilgængelig. Formentlig inden sommeren 2025.  
Nedbrydningen af cyklotronbunkeren i kælderen er forsinket. Arbejdet starter tidligst i 
foråret, muligvis april.  
 
 

 
 
 
 



-     Kontorsituationen – genopstart af lokalefordelingsproces  
Lokaleudvalget består af Anna Marie Nielsen, Hans Henrik Gad, Claus Oxvig og Inge 
Danielsen. Lokalerne skal udnyttes bedre. Der er i alt 350 stolepladser på kontorerne på 
MBG. Ulf kunne oplyse om, at der mindst skal være 12 m3 pr. person. Det blev nævnt, at 
lokaleomrokeringer bør meldes ud i god tid. 
 
-     Life Science Hub:  
Der er indvielse den 18. december. Der foreligger endnu ikke færdige formelle aftaler.  
 

5. LSU’s sammensætning pr. 1. november 2024 – Bilag 1 
- Den nye sammensætning af LSU-udvalget blev gennemgået. 

 

 
 
 

6. Grøn omstilling / grønne tiltag 
Mette Hoffmann Asmussen lagde op til en drøftelse omkring, hvorvidt instituttet skal 
have flere ansatte med i MBG Green-udvalget, som hidtil har været drevet af studerende. 
Bør arbejdet med initiativer vedr. grøn omstilling i højere grad end det er tilfældet i dag 
involvere medarbejdere, og er der behov for at bruge ekstra ressourcer (tid) på det? Der 
var enighed om, at det er et vigtigt område. Der findes allerede en AU-hjemmeside 
omkring arbejdet med bæredygtighed og grøn omstilling, herunder organisering/netværk 
vedr. dette område: https://www.au.dk/om/baeredygtighed-1 
 
Instituttet inddrages i arbejdet fx ifm. høringer vedr. større grønne tiltag, som berører 
MBG. Der synes derfor ikke at være behov for at etablere et nyt udvalg, som skal arbejde 
specifikt med bæredygtighed. Rikke Mie Rahbek foreslog, at der oprettes en postkasse i 
Outlook, hvortil man kan sende mails til med forslag vedr. grøn omstilling og grønne 
tiltag. Postkassen kan håndteres af sekretariatet. Der var tilslutning til forslaget.  
 

 

7.  Evaluering af årets samarbejde i LSU samt plan for arbejdet i det nye år 
I 2024 har vi i LSU som altid haft et godt samarbejde. 
I 2025 skal der udarbejdes psykisk APV. Rambøl sender spørgeskemaer ud til alle 
medarbejdere. 
 

 

8. Eventuelt 
Mette Hoffmann Asmussen foreslog, at LSU deltager i et kursus om retningslinjer og 
rammer samarbejdsudvalgets arbejde og om udvalgets funktion og opgaver. 
Samarbejdssekretariatet tilbyder et 7 timers kursus.  
Flere gav udtryk for, at det kunne være en god ide med en fælles drøftelse og afklaring 
omkring samarbejdsudvalgets arbejde. Mette Hoffmann Asmussen blev bedt om at 
undersøge, om Samarbejdssekretariatet kan tilbyde et kursus af kortere varighed, fx 3 
timer. 

 

 
 
Med venlig hilsen 
 
Claus Oxvig Mette Hoffmann Asmussen 
Formand Næstformand 

https://www.au.dk/om/baeredygtighed-1

